

MAP



台灣高鐵 南港站(終點站)
Taiwan High Speed Rail
Nangang (terminal station)



台鐵 南港車站
Taiwan Railway
Nangang station



台北捷運「文湖線」或「板南線」
Metro Taipei
Taipei Nangang Exhibition Center

Convenient Transportation Network

4 Highways

Connecting National Highways No.1, 3 and 5, and the Eastern Ring Expressway which leads to the city center

3 Railways

The nearby Nangang Train Station is the intersection of the metro, the railway and the high speed rail

2 Metro Lines

The exhibition hall 1 and 2 are directly connected to MRT (Nangang Exhibition Hall Station) BR and BL Lines.

 Taiwan External Trade Development Council

www.twtcnangang2.com.tw

Email : niec2@taitra.org.tw

Tel : 886-2-2725-5200 #6613 #6616



台北南港展覽館 2 館

TAIPEI NANGANG EXHIBITION CENTER, HALL 2



Taipei Nangang Exhibition Center, Hall 2

Opens on March 4th, 2019!

會展產業生力軍

由經濟部投資興建之台北南港展覽館擴建工程 - 台北南港展覽館 2 館，於 2019 年 3 月啟用。1、4 樓挑高之寬闊展場與 7 樓多功能會議空間，配有全臺獨一無二空中花園，適合舉辦各式展覽、國際會議、企業會議、獎勵旅遊等活動。南港展覽館 1、2 館將形成臺灣最耀眼的產業聚落，亦是亞洲重要會展中心。

A New Addition to the Exhibition Industry

Taipei Nangang Exhibition Center Hall 2, an expansion project invested by MOEA, will open in March 2019. Exhibition halls on 1st and 4th floor and multi-functional convention hall on 7th floor, along with the unique sky garden in Taiwan, the venue is suitable for exhibitions, international conferences, business meetings, Incentive travels and various types of events. Nangang Exhibition Center Hall 1 and 2 are expected to become the core of MICE industry in Taiwan, and also the major convention and exhibition center in Asia.



智慧停車及尋車系統, 1,296 停車位
1,296 parking spaces with easy-to-use ticketless parking and a car-relocation system



台灣第一座具備「黃金級綠建築標章」之專業展覽場館
The first exhibition hall with a "Golden-Level Green Building Label" in Taiwan.



展覽空間 1 樓挑高 12 公尺、4 樓挑高 9 公尺
12 M ceilings on the 1st floor and 9 M ceilings on the 4th floor



雙捷運交會終點站、鄰近三鐵（高鐵、台鐵、捷運）共構的南港車站、國道 1、3 號高速公路環繞，交通網路便捷
Located next to the terminal station of two MRT lines with easy access to nearby Nangang Station (THSR, TRA and MRT), as well as National Highways Nos. 1 and 3, a truly convenient transport venue



周邊園區商業機能齊全及多元化
A wide variety of shops and restaurants in the facility



7 樓多功能會議中心無柱挑高 9 公尺，可容納 3,600 人及彈性隔成 14 間會議室（2019 年 9 月啟用）
Multipurpose convention hall on the seventh floor with a ceiling height of 9 M, max capacity of 3,600 people and 14 conference rooms.



全館免費 WIFI
Free Wi-Fi throughout the hall



停車場
Parking

B1~B3

B1

32 Buses or 216 cars

B2

514 cars

B3

566 cars

展場

Exhibition Hall (1F,4F)

1F

面積
Area (m²)

15,120

攤位數
No. of booth (3m×3m)

878

天花板淨高
Ceiling height (m)

12m

4F

面積
Area (m²)

15,120

攤位數
No. of booth (3m×3m)

902

天花板淨高
Ceiling height (m)

9m

多功能會議中心

Multi-functional Convention Hall (7F)

7F

面積
Area (m²)

3,880

攤位數
No. of booth (3m×3m)

222 (Indoor)

天花板淨高
Ceiling height (m)

9m

宴會桌
Banquet

250 tables

容納人數
Persons

3,600

會議室
Meeting room

14